
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-12, § 9 

 

 Tid Onsdagen den 12 december 2012 kl 16.00 – 16.20 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Per Hallberg (M)  

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Therese Carlborg (M)  tjänstgör för Lars Svärd (M) 

Göran Kindvall (M) tjänstgör för Karl Malmqvist (C) 

Håkan Olander (S) tjänstgör för Maria Nygård (S) 

Clara Lindblom (V)  tjänstgör för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)     

Elin Olsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Marita Anheim, 

Ann-Charlotte Bergqvist, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen, Elisabeth Rosenberg och  

Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 9 
Nytt IT-program för Stockholms stad. Svar på remiss 
Dnr E2012-050-01602 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av 

 stadsledningskontorets förslag med exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 23 november 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Ett IT-program för Stockholms stad är viktigt. Det är dock anmärkningsvärt att 

 dokumentet inte innehåller några ideologiska riktlinjer om vilket licenssystem 

 staden ska använda. Staden bör vid upphandlingar av dataprogram och IT-

 system kräva öppen källkod, detta för att på ett enkelt sätt kunna byta leverantör 

 utan att för den skull behöva byta ut hela systemet. 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


